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Zápis z 11. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 20. 05. 2020 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, , RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, 

Ing. Máslík, Ing. Pospíšil, Mgr. p. Smetana, p. Truska, Ing. Vobora 
Omluveni: Doc. PhDr. Drška, Ing. Navrátil 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, vedoucí odborů 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. IV. rozpočtové opatření na rok 2020 

3. Závěrečný účet města Kolína za rok 2019 

4. Čerpání rozpočtu k 31. 03. 2020 

5. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu: 11 – 0 – 0  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 p. Kárník – poděkoval za srovnání zápisů na webu 
 

2. IV. rozpočtové opatření na rok 2020 
 

 p. Kmoch – toto rozpočtové opatření obsahuje z větší části položky, které jsme již 
projednávali na zasedání v březnu. Z důvodu vyhlášení nouzového stavu se 
nekonalo zastupitelstvo, a proto jsou položky součástí tohoto opatření. 

 úvodní slovo p. Villner – toto RO je rozsáhlé. Součástí tohoto rozpočtového opatření 
bude ještě dodatek, který bude schvalovat Rada města na svém mimořádném 
zasedání před Zastupitelstvem. Bude se jednat o navýšení dotace pro SC Kolín ve 
výši 1,5mil. korun. 

 úvodní slovo p. Kašpar: 
 řádné II. RO bylo přesunuto do tohoto RO. Přesto v kompetenci Rady města 

proběhlo II. a III. RO, které obsahovalo pouze navýšení finančních 
prostředků na úhradu nákladů spojených s nouzovým stavem (nákup 
ochranných a dezinfekčních prostředků). 

 významnou položkou je snížení sdílených daní. Propočet vychází z aktuální 
predikce. Pokud projde vládou navrhované podílení se na kompenzačním 
bonusu pro OSVČ bude propad na sdílených daních ještě výraznější. 

 Řada výdajových položek rozpočtu byla snížena cca o 10% z důvodu nutné 
úspory. 

 investiční akce na řádcích 7285, 7590, 7830, 8143 a 8745 se přesouvají na 
příští rok a některé investiční dotace (OŘR 8306, 8307, 8308, 8309, 8311 a 
8312) do SMSK, a. s. byly pro letošní rok zrušeny nebo poníženy. Naopak se 
pro SMSK, a. s. navýšila provozní dotace (OŘR 4741) z důvodů výpadku 
příjmů v době pandemie COVID – 19. 
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 p. Vobora: 
 OŘR 8108, 8124 a 8140 – jedná se o velké akce do ZŠ a můj dotaz zní: proč 

jsou v průběhu realizace zmíněných akcí takové zásadní změny a 
navyšování? To nebyla řádně připravena projektová dokumentace? P. 
Kašpar, pí. Mikšíková – jedná se o dotační akce, kdy je rozhodující rychlost 
zpracování projektu pro přidělení dotace. Z tohoto důvodu obsahovaly 
dokumentace řadu nepřesností, kvůli kterým musely být PD následně 
dopracovány. Dalším důvodem je dovybavení vnitřních prostor – i na ty 
dostaneme dotaci – které nebylo vůbec projektováno. P. Káninský – vnitřní 
vybavení se bude teprve soutěžit. Nyní je udělán projekt. 

 str. 25 OŘR 8475 – z komentáře není jasné, na co byly finance na tomto 
řádku určeny? P. Michalčík – jednalo se o dozateplení objektu v Rimavské 
Sobotě 923. 

 str. 25 nové OŘR 8358 – Audit požárních zařízení v bytových objektech 
OSBN – audity do teď neprobíhaly? P. Michalčík – audity probíhaly na 
objednávku, nyní bude vypracován ucelený audit všech bytových objektů. 

 p. Kárník: 
 OŘR 1174 – příspěvek obcí na dopravní obslužnost se ruší z důvodu? p. 

Villner – důvodem je přesun na OŘR 2110 – jedná se o transfer mezi obcemi 
– jedná se o jinou položku rozpočtové skladby. 

 str. 15 – OŘR 8318 – Sportovní areál ul. Seifertova – víme, že v průběhu 
výstavby nevzniknou žádné vícepráce? P. Káninský – vícepráce 
neočekáváme. P. Kašpar, pí. Mikšíková – i po tomto snížení je tam 
ponechána rezerva na naočekávané situace. 

 str. 17 – OŘR 7235 – Rekonstrukce ul. Pražská – je možné, aby členové FV 
obdrželi rekapitulaci financování této rekonstrukce? Mlatové cestičky a 
lavičky v parčíku nejsou zrovna v předpisové kvalitě (lavičky nízké, cestičky 
prašné…). Pí. Mikšíková – rekapitulace bude poskytnuta. Ohledně cest a 
laviček zašlete podnět k řešení a dané budeme řešit v rámci reklamace vůči 
dodavateli. 

 str. 18 – OŘR 4120 – Parkovací zařízení pro kola – provoz – zjišťoval jsem 
provoz cyklověže stejného typu v Poděbradech a jejich provoz je v řádu o 
cca 90tis/rok levnější… 

 str. 19 – OŘR 7530 – PD Masarykův most – která firma vyhrála výběrové 
řízení? P. Kokeš – společnost Vias. 

 str. 19 – OŘR 8337 – Údržba dětských hřišť – komentář není v souladu se 
snížením…P. Kašpar – souhlasím a prosím pana Kokeše o doplnění 
komentáře. P. Kokeš: v letošním roce bude prováděna pouze základní 
nejnutnější údržba hřišť, opravy pouze u nebezpečných poškození herních 
prvků. Větší a finančně náročnější opravy, nátěry oplocení a herních prvků 
budou přesunuty do příštího roku. 

 str. 21 – OŘR 4102 – údržba chodníků u objektů spravovaných OSBN – 
snížení 10tis na nulu na tomoto řádku bylo důležité? Co když bude potřeba? 
P. Michalčík – hledala se každá koruna. P. Kašpar – údržba je zajištěna 
vlastními pracovníky. 

 str. 26 – OŘR 8443 – Budova gymnázia – rekonstrukce výdejny stravy a 
jídelny -  chybí komentář. P. Michalčík – snížení je z důvodu úspor na 
základě pandemie COVID-19. V letošním roce se bude řešit pouze projekt. 

 str. 26 – OŘR 8504 – Městský hřbitov – údržba chodníků a zeleně – kvituji 
navýšení. 

 str. 29 a str. 30 – OŘR týkající se hokeje jsou na nízké úrovni. Klub se 
rozhodl jít do I. NL a tak se ptám, zda má město v klubu svého zástupce. P. 
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Kašpar – ano, Ing. Villner je členem dozorčí rady již řadu let. P. Cemper – 
dle mých informací dojde i k rozšíření personálního obsazení klubu. 

 str. 32 – OŘR  4500 – Kmochův Kolín 2020 – z jakého důvodu zůstala 
v rozpočtu částka 500tis? P. Kesner – část finančních prostředků již byla 
vyčerpána na přípravy tohoto ročníku a další finanční prostředky se budou 
čerpat na přípravné práce Kmochova Kolína 2021. 

 str. 32 – OŘR 4622 – Významná výročí – nebudou se konat nebo na čem se 
bude šetřit? P. Kašpar – řádek nebyl vyčerpán ani v minulých letech, proto 
bylo toto ponížení možné. 

 str. 33 – OŘR 4649 – Živé kultury – Kolínský majáles – na co se použijí 
ponechané finanční prostředky? P. Kesner – budou uhrazeny již vzniklé 
náklady na propagaci a marketing. 

 str. 39 a str. 40 – OŘR 8323 (Štítarský SK) a OŘR 8324 (TJ Sokol Kolín – 
atletika) – o co se jedná? Ing. Villner - tyto dotace byly schváleny jako 
provozní na OŘR 4925 a 4935. Vzhledem k tomu, že se jedná o investiční 
dotace, byl nutný jejich přesun do investiční části rozpočtu. P. Kárník – 
projednávala tyto dotace Sportovní komise? P. Král – toto sportovní komisi 
nepřísluší. Tyto dotace jdou přímo z rozpočtu města. 

 str. 45 – OŘR 6120 – MSZS příspěvek na provoz – zdůvodnil kraj snížení 
dotace? Pí. Křivová (ekonomka MSZS) - o přiznání výše statní dotace 
rozhoduje Krajský úřad. Nikdy nám nebyla přiznána dotace o kterou jsme 
žádali. 

 str. 47 – OŘR 1132 – dary od investorů v PZKO na ozelenění PZKO – o kolik 
investorů se jedná? Dar je to jednorázový? P. Smutný – bylo osloveno 6 
investorů. Jedná se o jednorázové ozelenění. 

 str. 53 – OŘR 4185 – příspěvek na dopravní obslužnost Arriva – je zajištěno, 
aby už k této chybě nedocházelo? P. Pospíšil – nový dopravce již zasílá 
faktury. P. Cemper – Arriva jezdila i v lednu, neměla již jezdit nová 
společnost? P. Najbrt – nový dopravce má smlouvu uzavřenou od února. P. 
Cemper – promítne se nějak pandemie COVID-19? P. Najbrt – jezdilo se 
zdarma, na druhou stranu jezdilo méně spojů – jaký to bude mít dopad zatím 
nejsme schopni říct. 

 p. Truska – OŘR 7250 - Rekonstrukce ul. Klenovecká – o kolik betonových panelů 
se jedná? P. Káninský – panely byly v celé délce zpevněné plochy. 

 p. Kmoch – OŘR 1140 – Transparentní účet určený pro dary v rámci COVID-19 -  
P. Kašpar – na transparentní účet přispěly fyzické osoby i firmy. Některé 
společnosti požadovaly smlouvy zvlášt a k tomu účelu byly zřízeny další OŘR: OŘR 
1136, 1137, 1138. 

 P. Kmoch – OŘR – 8081 – MŠ Chelčického – změna způsobu vytápění – jaký je 
důvod? Bylo zjištěno, že parovodní přípojka vede pod budovou a tudíž by přeložení 
vyšlo dráž a i výměníková stanice není v dobrém stavu. Bylo vyhodnoceno, že 
přivedení plynového topení i při zřizovací investici bude ekonomičtější. 

 
  Hlasování: 9 – 0 – 2 

Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu 
IV. rozpočtového opatření na rok 2020. 
 
 
3. Závěrečný účet města Kolína za rok 2019 
 

 Úvodem přečetl pan Kmoch rozhodující vyjádření auditorů k hodnocení 
hospodaření města – audit konstatoval, že nebyly shledány žádné chyby ani 
závady v účetníctví a hospodaření města! 
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 P. Kárník: 
 str. 5 odst. 2 – datum 23. 11. 2009 je správné? Ing. Villner – ano je, na 

tomto zasedání Zastupitelstva byly kompetence pro poslední rozpočtové 
opatření přeneseny na Radu města. 

 str. 19 – OŘR 7455 – pro držitele In karty je parkování v cyklověži 
zadarmo? Ing. Villner – ano, následně je zaplaceno ze strany Českých 
drah. 

 str. 141 – přehled správních poplatků – pro přehlednost by bylo potřeba 
uvádět i rozpočtované prostředky, tak jak je tomu u  ostatních tabulek. 

 str. 147 – Příspěvky dle kritérií školské komise - Český rybářský svaz, 
místní organizace Kolín dostal v roce 2019 dotaci, ale v tomto přehledu 
uveden není? Této organizaci byla poskytnuta dotace v rámci OŘR 5050. 
Tato tabulka přináší přehled OŘR 4440.  

 
  Hlasování: 10 – 0 – 1 

Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení 
Závěřečného účtu města Kolína za rok 2019. 

 
 

4. Čerpání rozpočtu k 31. 03. 2020 – vzato na vědomí 
 
 

5. Různé 
 

 
Přístí jednání Finančního výboru se uskuteční  17. 06. 2020 
 
Jednání skončilo v 15:15 
 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


